
 

Referat møte i Samarbeidsutvalget torsdag 

23.mars kl 19.00  

Sted: Personalrommet på Haumyrheia skole 

Til stede 

• Vibeke Prytz-Jensen (foresattrep. og leder) 

• Sverre Eikeland (foresattrep.) 

• Inger Marie Haukalid (FAU) 

• Åse Løvdal (politisk rep.) 

• Inger H Salvesen (lærer) 

• Anders Nilsen (lærer) 

• Celine Stahl (elevrådet) 
 

Forfall: Silje Marie Fjeldbraathen Nilsen (andre ansatte) 

 

Saker: 

6/23: Økonomi og budsjett videre 

7/23: Elevundersøkelsen 

8/23: Bruk av mobiltelefon og praktisering av regler 

9/23: Eksamensavviklingen våren 2023 

10/23: Nytt fra elevrådet, FAU og Oppvekst 

11/23: Eventuelt og Infosaker 

Møtet slutt kl 20.15. 

 

6/23: Økonomi og budsjett videre 

Vi har fått svar fra oppvekstdirektøren på hvilken linje vi kan legge budsjettet 

på. Det blir etter den forsvarlige linja og det betyr kutt i størrelsesorden 2,5-

2,7mill. Det er vi ut fra forutsetningene fornøyd med selv om det kommer til å 

merkes betydelig og det er et stående krav om å kutte kostnader hele tiden.  

Hva består kostnadskuttene av: 

• Kutt av 4 stillinger 1-2 fagarbeidere og 2-3 pedagoger 

• Kutt i drift med ca 3-400 000 



 

 

Hvordan løses eller merkes dette? 

• Nedgang i kontaktlærerressursen (undervisningsfri tid til å være kontaktlærer) 

• Kutter til sammen en stilling i tolærerordningen (eks engelsk får to lærer i 2 timer av 

de 2,5 timene de har) 

• Kutter ned antall delingstimer (timer med to lærere inne i samme time) i mat og helse 

og svømming 

• Kutter ned antall timer der elever har en lærer eller fagarbeider en eller en.  

• Mindre bruk av vikar/rimeligere vikarløsning 

• Kutt i funksjoner som bibliotek, IKT, kulturkontakt, verksted, AV-midler 

• Maksimal bruk av stillingene (eks to lærere deler et valgfag, halve året hver) 

• Kutter Diggipay (kantinebetaingsordning – ser på ny løsning her fra høsten) 

• Vesentlig mindre mat til ansatte 

• Noe mindre mat på mat og helse 

• Dugnad på matlaging til juleballet 

• Strengere kontroll på kostnader til innkjøp av forbruksmateriell, elevaktivitet 

• 75 000,- på kostnader til svømmehall som vi ikke bruker selv lenger (Idrettsetaten må 

ta det) 

 

Vi beholder altså alle muligheter i valg av fremmedspråk og det blir få eller ingen 

nedskjæringer i valgfagstilbudet (elevtallet gå litt opp så det er ikke forsvarlig 

med så store grupper) Vi beholder det aller meste av to-lærerordningen. Det vil 

være skolens måte å organisere spes.ped-undervisningen på. 

Vi må jobbe videre for å fine muligheter for å kutte kostnader da disse fortsatt vil 

være høyere enn inntektene i årene fremover, dessverre. 

Et punkt her ligger langt frem i tid og handler om skoleturer i 10.trinn. De som 

nå går i 8. og 9. trinn nå vil kjør sine planlagte turer når de kommer opp i 

10.trinn.  

Det er trang økonomi og det må tas en skikkelig vurdering på om de som skal 

begynne her i 8.klasse skal få bruke så mye som 200 000,- i ekstra lønnsmidler 

på en tre-dagers tur. Kan det gjøres rimeligere, eller skal det kuttes ut? Dette 

diskuteres også på andre u-skoler. 

Rektor tar dette opp sentralt og sjekker om skoleeier vil gjøre noe felles ang 

avslutningsturer i 10.trinn i fremtiden før saken tas opp til vurdering her på 

skolen. 8.og 9. 

 

7/23: Elevundersøkelsen 



 

Kort orientering om hvordan vi har jobbet med data fra elevundersøkelsen. Kort 

oppsummert har eleven svart på gjennomsnittet på de aller fleste av temaene 

(eks trivsel, motivasjon, støtte fra lærer osv).  

Vi har gjort et utvalg av spørsmålene som følges opp i klassene. Det er der det 

er litt stort sprik mellom klasser. 

 

Tallene fra spørsmålene om mobbing:  

Hva har skolen gjort og funnet ut? Etter elevsamtaler og utviklingssamtaler så 

langt er det rapportert inn 8 navn i tillegg til de 10 sakene vi var kjent med.  

Ifølge elevundersøkelsen var det 31 elever som svarte at de opplevde seg 

mobbet når undersøkelsen ble tatt i desember 2022. Det betyr at vi så langt har 

kontroll på 18 og det jobbes nå med disse. Noen klasser der vi trodde det kunne 

være noen ser vi, og hører, nå at det ikke oppleves mobbing lenger 

Samarbeidsutvalget fikk se eksempler fra svarene elevene har gitt i den ikke 

anonyme undersøkelsen Klassetrivsel. Et meget godt verktøy der vi nå finner ut 

mye om hvem som kan oppleve seg mobbet, utestengt eller ikke ha så mange å 

gå sammen med. I tillegg har vi spurt elvene om språkbruk i klassene. Dette vil 

vi ta opp i et felles møte med foresatte i mai. 

 

8/23: Bruk av mobiltelefon og praktisering av regler 

De reglene vi har nå klarer vi ikke å håndheve godt nok. Elevene er tydelige på 

at det er forskjell på hvordan vi voksne håndhever reglene. Elevene er også 

tydelig på hvor lett og mye de klarer å unngå reglene så lenge telefonen er i 

lomma.  

Vi har den siste tiden og frem til påske bestemt at det er tre punkter som gjelder 

og som alle må håndheve:  

• Innsamling før bruk av garderobe og KRØ-timer,  

• Ta inn mobiltelefon om den blir brukt i timene.  

• Ta inn mobiltelefonen om den blir brukt til bilder eller filming.  

Det betyr at bruk i friminutt i praksis er fritt frem da vi ikke klarer å håndheve 

dette punktet.  

Vi vil bruke tiden frem til etter påske med denne ordningen og starte 

forberedelsen av en innstramming sammen med elever og foresatte. Vi ser at 

det blir nødvendig med innsamling av telefonene på morgenen og utlevering 

etter siste time. Aller helst legge telefonen hjemme.  

Skal vi få til dette må vi ha et samarbeid med foresatte. De må gi oss samtykke 

til å ta inn telefonene og kunne kreve den blir innlevert/tatt fra elven om noen 



 

skulle «glemme seg», eller si at den ligger hjemme. Dette vil vi sende info om og 

samtykkeskjema i Visma i uke 13.  

 

9/23: Eksamensavviklingen våren 2023 

Vi har fått konkret plan og den går over flere dager på muntlig eksamen. Dette 

fordi det er ekstremt få sensorer i år. Det igjen betyr at når vi skal ha opp våre 

egne elever med en lærer og en ekstern sensor så må også mange av våre 

øvrige lærere ut på andre skoler for å sensurere. Dette gjelder fredag 9.juni og 

fredag 16.juni og muligens torsdag 15.juni.  

Det vil medføre noen praktiske utfordringer for elevene på trinn 8 og 9. Det går 

på lærermangel og plass. På skolen vår vil opp mot 25 lærere være opptat med 

gjennomføring og sensurering både 9. og 16.juni 

Skolens løsning på dette er at elevene på trinn 8 og 9 f.eks arbeider en dag for å 

gi en inntekt/bidrag til et godt formål og tur/aktivitetsdag.  

 

10/23: Nytt fra elevrådet, FAU og Oppvekstyret 

FAU meldte om stort engasjement på møtet dagen før. Viktige punkter er: 

Få til et felles møte for foresatte på trinn 8 og 9 der elevrådet, skolen og politiet 

legger fram eksempler og tips.  

Temaer: Kort om ungdomsmiljøets utvikling i bydelen, språkbruken, «snitcing» , 

respekten for voksne, baksnakking og utestengelse. 

Etter fellesmøtet blir det foreldrenettverk i klassene med oppfølging av sakene 

fra fellesmøtet.  

FAU etterlyste noen rammer for de klassevise avslutningene i 10.trinn. (eks 

standard på mat, innhold osv) 

Elevrådet har temauke denne uka. Det blir et skifte i elevrådet der 9.trinn etter 

hvert tar over da 10.trinnselevene konsentrerer seg om eksamen og avslutning. 

Vi vil sammen med elevrådet jobbe for temadag ang mobbing og eksempelvis 

psykisk helse.  

11/23: Eventuelt og Infosaker 

• Ingen endringer på skoleruta neste skoleår 

 

 



 

Jarle Ausland 

Rektor | Haumyrheia skole  

Mobil.: (+47) 94521865 

E-post: Jarle.Ausland@kristiansand.kommune.no 

Besøksadresse: Haumyrveien 39, 4637 Kristiansand 
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